
 
 
 

20. januar 2022 

I medfør af § 37, stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål 

til Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvor store er restancerne for A-bidrag ude i alle kommunerne? 

2. Hvordan ser restanceudviklingen for de sidste 5 år ud? 

3. Bliver disse årlige restancer som kommunerne taber penge på refunderet af Selvstyret? 

4. Hvis det ikke er sket som følge af Inatsisartuts lovgivning og kommunerne dermed mister 
penge herpå, hvordan vil Naalakkersuisut da forholde sig til det? 

5. Arbejdes der på at få nedbragt restancerne? 

6. Sidder Naalakkersuisut inde med andre oplysninger og information som de gerne vil dele 
med os? 

(Medlem af Inatsisartut Erik Jensen, Siumut) 

 

Begrundelse: 

Som folkevalgt, er det relevant at se udviklingen af befolknings restancer. 

Uden iøvrigt at komme med yderligere begrundelser, er det mit ønske, at mit spørgsmål besvares 

indenfor 10 på hinanden følgende arbejdsdage. 


